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гр. София,  27.07.2023 г.  

 АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД - СОФИЯ-ГРАД, Първо отделение 42 
състав, в публично заседание на 27.07.2023 г. в следния състав: 

СЪДИЯ: Калин Куманов  

  

 
 
  

  

при участието на секретаря Росица Б Стоева, като разгледа дело номер 

7832 по описа за 2022 година докладвано от съдията, и за да се произнесе взе 

предвид следното: 
 След изпълнение на разпоредбите на чл. 142, ал. 1 ГПК, във вр. с чл. 144 

АПК. 

На именното повикване в 15.40 ч. се явиха: 

 

ЖАЛБОПОДАТЕЛЯТ – "ОМЕГА ГЛАС" ЕООД  - уведомен от предходно съдебно 

заседание, представлява се от адв.Г., с пълномощно по делото. 

 ОТВЕТНИКЪТ –  ДИРЕКТОРЪТ НА ДОДОП - С. ПРИ ЦУ НА НАП – уведомен от 

предходно съдебно заседание, представлява се от юрк.М., с пълномощно по делото.  

  

Страните/поотделно/ - Да се даде ход на делото. 

 

СЪДЪТ намира, че не са налице процесуални пречки за даване ход на делото, поради 

което  

О П Р Е Д Е Л И: 

ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО 

В залата се въведе свидетеля на жалбоподателя, допуснат с определение от 26.06.2023 

г. 

Съдът сне неговата самоличност: 

Б. А. Ц., на 56 г., неосъждан, български гражданин, роднина на жалбоподателката. 

Свидетелят: Управителят на дружеството-жалбоподател е дъщеря ми. Желая да 

свидетелствам. 

Съдът предупреди свидетеля за наказателната отговорност по реда на чл.290 от НК и 

разясни на свидетеля, че може да не даде отговор на даден въпрос, ако с отговора си 

може да допринесе наказателно престъпление, непосредствена вреда или опозоряване 

на свидетеля или на дъщеря му. 



Свидетелят обеща да каже истината. 

Свидетелят на въпроси: Аз съм основател на фирмата, имах здравословни проблеми и 

се наложи да я прехвърля на дъщеря ми. Дейността на фирмата е разнообразна, 

доставка на материали и  други неща, общо взето работим всичко, което е свързано 

със строителството. Фирмата се занимава основно с вентилируеми фасади с 

облицовъчен материал. При луксозните сгради се поставят облицовъчни материали, 

конкретно панели, етажни панели, керамика, вентилационни фасади. Ние започваме 

да работим по сградата, когато е на груб строеж. Започва се от заснемане, 

проектиране, прави се конструкция, определя се материалът и какво следва да се 

закупи. След като е закупен, се изпраща на обекта и се започва работа. Занимавали 

сме се и с производство на дограма, произвеждали сме, монтирали сме, произвеждали 

сме и метални конструкции. В проектите се изчислява количеството материал, ние 

получаваме листови материали. Закарват се в цеховете, имаме два цеха, ако се налага, 

се фрезова, за да се армира заготовката. Това не е от водещите пера във фирмата, 

прави се при изливане на лети фундаменти като от заготовката. Композитните панели 

се нарязват, фрезоват се, има и побиване на отвори, след което се транспортират се 

към обекта. Преработка на плоскости, те са декоративни, намалят се като габарити и 

отвори. Изработваме и  стоманени елементи. Имаме цех за производство. 

Отношенията ни с „Блокс Груп България“ АД - това е Хоспис , където парапетите 

бяха ниски, ние направихме клетки от стомана, така ги наричахме ние, за да може 

хората да не падат. До 2020 г. не сме ползвали подизпълнители, всичко се 

извършваше в нашата фирма. Имаме четири отдела, проектантски и три цеха, имаме 

логистика и монтажници. През месец август, октомври на 2020 г. колегите започнаха 

да се разболяват от ковид-19, основно от проектантския и производствения отдел и се 

наложи да наемем подизпълнители за поставените ни задачи. Монтажните ни екипи 

останаха на работа,  тогава се наложи да наемем четири фирми подизпълнители. Две 

фирми за проектиране и две за самото производство. Фирмите „Спектър билдинг БГ“ 

ЕООД  и „П.А.К. 1“ ООД бяха за производството, като първата фирма имаше 

всякакъв вид оборудване, а втората нямаше оборудване. „В. дизайн“ ЕООД и „Д.Д.В“ 

ООД бяха фирмите за проектиране. За това имаме подписан протокол. „Спектър 

билдинг БГ“ работеха на тяхната база, на два обекта СМР. В Царско село са 

построени над 25 къщи. Те се намират на  Околовръстния път, това е в тяхната база 

на адрес  [улица]. Аз не съм бил под карантина и затова движех нещата. Тази фирма 

ми препоръчаха колеги, не мога да кажа кога е създадено това дружество, аз следях за 

качеството, контролирах и при готовата продукция. С другите подизпълнители имах 

търговски отношения. „П.А.К. 1“ ООД изработваха най-сложните детайли, четирима 

човека са ми помагали, те обработваха, ние си ги карахме на обектите и ги 

монтирахме , защото така ми беше по-изгодно икономически. 

Съдът и страните нямаха повече въпроси към свидетеля и той беше освободен от 

залата, като му се върна документът за самоличност. 

 

Адв.Г.: Представям писмени обяснение от управителя на дружеството А. Ц., относно 

заведените материали по дебит на сметка 302, с копие за ответната страна. 

Представям и доказателства за последваща реализация за получени услуги от спорния 

доставчик. Документите са комплектувани по фактури, с копие за ответната страна. 

Представените доказателства са с молба в червен класьор.   

Юрк. М.: Моля да ми дадете възможност да се запозная с представените в днешно 



съдебно заседание доказателства и изразя становище. 

 

Съдът намира, че няма пречка да приеме представеното писмено обяснение от 

управителя на дружеството-жалбоподател, доколкото то представлява обяснение по 

реда на чл.176 ГПК.  

По доказателствата, СЪДЪТ 

О П Р Е Д Е Л И :  

ПРИЕМА днес представените в червен класьор писмени доказателства от 

жалбоподателя. 

Същите да се обособят като приложение към делото.  

ДАВА ВЪЗМОЖНОСТ на ответника да се запознае с днес приетите писмени 

доказателства от жалбоподателя и да изрази становище, като удължава срока за 

оспорване от страна на ответника до следващо съдебно заседание. 

 

За събиране на доказателства, СЪДЪТ 

 О П Р Е Д Е Л И : 

ОТЛАГА И НАСРОЧВА делото за 16.11.2023 г., от 15.00 часа, за която дата и час 

страните уведомени в съдебно заседание. 

Протоколът изготвен в съдебно заседание, което приключи в   15.54ч. 

    СЪДИЯ: 

 

СЕКРЕТАР:  
  
 
 


